
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 1. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Spørgsmål 1081
Danmarks Fiskeriforening betegner kvælstofudslippet efter branden på Frede-
ricia Havn som en 'katestrofe' og fiskerne melder om et fald i fiskeriet, og at
bundfiskene er ikke rigtigt kommet tilbage efter udslippet, jf. http://
www.tv2fyn.dk/artikel/uenighed-om-omfang-af-forurening-i-lillebaelt. Hvad har
ministeren gjort for at varetage fiskerierhvervets interesser i sagen?”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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